


Afdeling 3. Normen voor overheidscommunicatie (... - ...)

Artikel II.10. (01/01/2019- ...)

De overheidsinstanties, vermeld in artikel II.1, communiceren in de 
standaardtaal en hanteren een heldere taal die begrijpelijk is voor de 
ontvanger.

(…)

Artikel II.12. (01/01/2019- ...)

De communicatie van de Vlaamse overheid is duidelijk en als zodanig 
herkenbaar.

(…)



FEDERALE OVERHEIDSDIENST JUSTITIE

5 MEI 2019. - Wet teneinde de leesbaarheid te verzekeren van het voor de verenigingen en de stichtingen 
geldende recht (1)

FILIP, Koning der Belgen,

Aan allen die nu zijn en hierna wezen zullen, Onze Groet.

De Kamer van volksvertegenwoordigers heeft aangenomen en Wij bekrachtigen hetgeen volgt :

Artikel 1. Deze wet regelt een aangelegenheid als bedoeld in artikel 74 van de Grondwet.

Art. 2. Op de website van de Federale Overheidsdienst Justitie maakt de minister van Justitie jaarlijks een 
officieuze coördinatie bekend van de op de VZW's, IVZW's en stichtingen toepasselijke bepalingen van :

1° de boeken I, III, XV en XX van het Wetboek van economisch recht;

2° het Wetboek van vennootschappen en verenigingen;

3° het koninklijk besluit van 21 oktober 2018 tot uitvoering van de artikelen III.82 tot en met III.95 van het 
wetboek van Economisch recht;

4° het koninklijk besluit van 29 april 2019 tot uitvoering van het Wetboek van vennootschappen en 
verenigingen.

Kondigen deze wet af, bevelen dat zij met `s Lands zegel zal worden bekleed en door het Belgisch Staatsblad zal 
worden bekendgemaakt.

Gegeven te Brussel, 5 mei 2019.

(…)



#HeerlijkDuidelijk



Geen toegang voor voertuigen

Is de zin duidelijk? 



Geen toegang voor voertuigen

Mag je het park in 

met een fiets?

Je elektrische rolstoel? 

Het driewielertje 

van je kind?



Art. 11 Wet van 24 februari 1921
• § 1. In afwijking van […] wordt in geval van de vaststelling van het bezit door 

een meerderjarige van een gebruikershoeveelheid van cannabis dat niet 
vergezeld gaat met openbare overlast of met problematisch gebruik, slechts 
tot registratie door de politie overgegaan.

• § 2. Onder problematisch gebruik wordt verstaan: gebruik dat gepaard gaat 
met een graad van verslaving die de gebruiker niet langer de mogelijkheid 
biedt zijn gebruik te controleren en dat zich uit door psychische en 
lichamelijke symptomen.

• § 3. onder openbare overlast wordt verstaan: de openbare overlast bedoeld 
in [… gemeentewet]. Overeenkomstig [… Verdrag] wordt als openbare 
overlast beschouwd het bezit van cannabis in een strafinrichting, in een 
opvoedingsinstituut of in het gebouw van een maatschappelijke instelling of 
in hun onmiddellijke omgeving, of op andere plaatsen waar minderjarigen 
samenkomen voor onderwijs, sport en andere gezamenlijke bezigheden.



Duidelijker als we het anders formuleren?
• § 1. Ondanks artikel […] zal de politie niet altijd proces-verbaal opstellen voor het 

bezit van cannabis. Ze zal in plaats daarvan dat bezit enkel registreren, als drie 
voorwaarden vervuld zijn:

– de persoon is meerderjarig,

– het gaat om een gebruikershoeveelheid van cannabis,

– en er is geen sprake van openbare overlast of problematisch gebruik.

• § 2. Het gebruik is problematisch wanneer de gebruiker tekenen van verslaving 
toont, waardoor deze het gebruik niet kan controleren. Dat komt tot uiting door 
psychische en lichamelijke tekenen.

• § 3. Onder openbare overlast verstaan we hetzelfde als wat [… gemeentewet] en 
[… Verdrag] hierover bepalen. Het gaat om elk bezit van cannabis in of 
onmiddellijk rond een strafinrichting, een opvoedingsinstituut of het gebouw van 
een maatschappelijke instelling, of op andere plaatsen waar minderjarigen 
samenkomen voor onderwijs, sport en andere gezamenlijke bezigheden.



Hoeveel gram mag je nu eigenlijk bij hebben? Waar mag je staan, hoe ver 
moet je van een school af staan? Hoe weet de politie wanneer je gebruik 

problematisch is? 
• § 1. Ondanks artikel […] zal de politie niet altijd proces-verbaal opstellen voor het 

bezit van cannabis. Ze zal in plaats daarvan dat bezit enkel registreren, als drie 
voorwaarden vervuld zijn:

– de persoon is meerderjarig,

– het gaat om een gebruikershoeveelheid van cannabis,

– en er is geen sprake van openbare overlast of problematisch gebruik.

• § 2. Het gebruik is problematisch wanneer de gebruiker tekenen van verslaving 
toont, waardoor deze het gebruik niet kan controleren. Dat komt tot uiting door 
psychische en lichamelijke tekenen.

• § 3. Onder openbare overlast verstaan we hetzelfde als wat [… gemeentewet] en 
[… Verdrag] hierover bepalen. Het gaat om elk bezit van cannabis in of 
onmiddellijk rond een strafinrichting, een opvoedingsinstituut of het gebouw van 
een maatschappelijke instelling, of op andere plaatsen waar minderjarigen 
samenkomen voor onderwijs, sport en andere gezamenlijke bezigheden.
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